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女   47岁   虾饼与海产生意
Female Age 47  
Shrimp Crackers Business   

王 丽 花
Ong Lay Hua

女   47岁   虾饼与海产生意
Female Age 47  
Shrimp Crackers Business   

王 丽 花
Ong Lay Hua

My name is Mdm Ong Lay Hua and I am in the shrimp crackers business. Recently, 
as age was catching up, I faced some health problems. It really affected my family 
and I. I was suffering from foot pain and bone spurs (Osteophytes) in the knees in 
early 2010. Every day I needed  to fight with pain and ache while carrying out my 
business activities. Life was full of misery.

I was lucky to come to be acquainted with a saloon hair dresser who introduced me 
to Fraco Probiotic Plant Collagen. After taking it for a month, I became more vibrant. 
My conditions of feeling weak during the day and pain in my foot slowly faded. I am 
fully recovered now.

I had backache problems too. My doctor told me that some nerves were being         
pressured by fecal impaction thus causing backache problems. After taking Fraco 
Blend Fruit & Vegetable Powder, my backache disappeared. My customers                 
complimented that I looked prettier than ever. I felt really happy.

Since then, I started to introduce Fraco Probiotic Plant Collagen to my customers. 
When they learned about my experience with this wonderful product, they responded          
positively and each bought three (3) boxes of Fraco Probiotic Plant Collagen and 
three (3) boxes of Fraco Blend Fruit & Vegetable Powder respectively. This              
combination is one course of Fraco healthcare process which helps to achieve         
internal body cleansing and rejuvenation effects.

Thanks to Fraco Probiotic Plant Collagen and Fraco Blend Fruit & Vegetable Powder 
which helped to take away all the pain and ache. My family and I are very happy 
now. Cheers to Fraco.

从事虾饼与海产生意的我，近年来的健康随着年龄的增长而亮起红灯，这
对我与家人而言是种打击。

在2010年头开始脚底疼痛，晚上无法入眠，接着膝盖长骨刺，每天就一边
挨着痛一边做生意，非常辛苦！

幸好遇上了一名救星美发师，她就马上介绍我饮用Fraco活性良菌植物胶
原蛋白。开始饮用第一个月后，我感觉到精神饱满，我从早到晚都没有丝
毫的疲倦及脚底疼痛等问题慢慢的好转，现在已好了！

此外，我的背部也有疼痛的状况。医生检查后说是宿便压着神经线，造成
腰酸背痛。而饮用Fraco活性良菌植物果纤后，腰酸背痛也随之消失了，
连顾客也赞我比以前漂亮多了让我雀跃万分！

自从那时开始，我就与顾客分享Fraco活性良菌植物胶原蛋白的好处，而
他们也得知我是过来人，就姑且一试，一次向我买了一个疗程，也就是3
盒的Fraco活性良菌植物胶原蛋白与3盒的活性良菌植物果纤一清一补。

感谢Fraco活性良菌植物胶原蛋白和Fraco活性良菌植物果纤，它们让我
脱离了疼、酸、痛，给我生活上带来了无限欢乐和笑容。
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Nama saya Puan Ong Lay Hua dan saya seorang peniaga keropok udang. Bila umur semakin 
meningkat, keadaan kesihatan pun menjunam. Ia memang satu gangguan bagi seisi keluarga 
saya.

Pada awal tahun 2010, tapak kaki saya sentiasa dalam kesakitan dan tidak dapat tidur dengan 
sempurna. Saya juga menderita kerana bertulang taji (Osteophytes) di lutut. Setiap hari saya 
terpaksa berniaga dalam kesakitan dan kesengsaraan.

Saya bernasib baik dapat bertemu dengan seorang pendandan rambut yang syorkan Fraco 
Probiotik Kolagen Tumbuhan kepada saya. Selepas sebulan, saya penuh dengan tenaga dan 
tidak terasa letih pada siang hari seperti dulu. Tapak kaki saya pun tidak sakit lagi, dah sembuh 
rasanya.

Disamping ini, saya juga kesakitan pinggang. Doktor sahkan bahawa ini adalah kerana 
saluran urat tertekan oleh ketulan najis. Selepas mengambil Fraco Serbuk Campuran Buah-
buahan & Sayur-sayuran, tiada lagi sakit pinggang dan pelanggan-pelanggan saya memuji 
saya sudah jadi lebih cantik.

Seterusnya, saya pun mula memperkenalkan Fraco Probiotik Kolagen Tumbuhan kepada 
pelanggan-pelanggan saya. Oleh kerana pengalaman saya yang memuaskan, mereka pun 
mencuba dengan membeli tiga (3) kotak  Fraco Probiotik Kolagen Tumbuhan dan tiga (3) kotak 
Fraco Serbuk Campuran Buah-buahan & Sayur-sayuran. Ini adalah satu kumpulan untuk 
satu proses pembersihan dalaman badan serta pemulihan keseluruhan badan kita.

Saya mengucapkan ribuan terima kasih kepada Fraco Probiotik Kolagen      
Tumbuhan dan Fraco Serbuk Campuran Buah-buahan & Sayur-sayuran 
kerana ia telah memulihkan saya dari kesakitan serta kesengsaraan. 
Fraco telah menolong saya mendapat kehidupan yang penuh 
dengan  kegembiraan dan senyuman manis.
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My name is Miss Teo Pei Ling, a mother of one child. I experienced the same     
nightmare like many others---pimple(acne) problems. After the delivery of my child, 
I realized that I was beginning to lose collagen. I felt inferior each time I looked at 
myself in the mirror. I heard about the importance of collagen towards physiological 
effect on female. I intended to  take collagen but my boss at the hair saloon told me 
that I was still young and that there was no need to spend money on it. I visited a 
beauty saloon two to three times a month but my pimples were still on my face.

When I finally managed to convince my boss, she let me take Fraco Probiotic Plant 
Collagen. What surprised me was that in just under two months, my pimples were 
gone and my face became vibrant. Since then I seldom visit beauty saloons.

I am very happy to be prettier now. Now I always share the amazing effects of Fraco 
Probiotic Plant Collagen with all my friends and customers. Not merely for money, 
but as the saying goes, heath is wealth, and I hope to see all my customers become 
healthy and happy.

Thanks to Fraco Probiotic Plant Collagen.

之前   
（BEFORE）

我的恶梦就是脸上长痘痘——青春痘！女人天生爱美我也不例外。当了一

位孩子妈妈之后，自觉胶原蛋白已开始流失。每当面对着镜子就自卑，我

曾经听说过胶原蛋白是女人之宝。对女性生理方面也很有帮助，但老板娘

说我还年轻，不需要浪费金钱！那时，我每月都要上美容院2，3次。但脸

上的痘痘还是困扰我！问题始终无法解决。

后来，在我坚持之下终于说服老板娘让我饮用Fraco活性良菌植物胶原蛋

白，果然在短短的1，2个月里见效，脸上的青春痘也消失了，现在脸色红

润有光泽，也亮丽多了。我也因此减少再上美容院了。

再次能挺“胸”作人连顾客也赞我比以前漂亮多了，让我无上欢喜！自从

那时开始，无论何时何刻我都与人分享Fraco活性良菌植物胶原蛋白的好

处，主要是希望能改善顾客的健康问题，赚不赚钱还是其次，因为健康是

最大的财富。

感谢Fraco活性良菌植物胶原蛋白让我重新亮丽 ，找回自信，天天开心。

女   21岁   美发院助理
Female Age 21 
Hair Saloon Assistant

女   21岁   美发院助理
Female Age 21 
Hair Saloon Assistant

张 佩 琳
Teo Pei Ling

张 佩 琳
Teo Pei Ling 之后  

（AFTER）
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Nama saya Cik Teo Pei Ling, ibu kepada seorang anak. Saya mengalami mimpi ngeri 
seperti ramai orang iaitu masalah jerawat. Selepas melahirkan anak, Saya               
memahami bahawa tubuh badan saya telah kehilangan kolagen. Saya berasa 
rendah diri apabila setiap kali saya berdepan di cermin. Saya pernah dengar orang 
mengatakan betapa pentingnya kolagen kepada kaum wanita. Saya pun teringin 
hendak mengambilnya; tetapi tauke saya mengatakan bahawa saya masih muda 
dan tidak perlu lagi. Jangan belanja duit ini. Saya terpaksa pergi merawat jerawat di 
salun kecantikan dua hingga tiga kali sebulan.

Apabila saya berjaya merayu kepada tauke saya, saya mula mengambil Fraco           
Probiotik Kolagen Tumbuhan. Saya terperanjat  tetapi gembira apabila melihat 
jerawat sudah hilang dalam masa yang singkat, hanya satu hingga dua bulan 
sahaja. Bukan setakat ini saja, muka saya menjadi seri dan cerah, bertambah ceria  
pula. Saya tidak perlu melawat ke salun kecantikan lagi.

Saya pun mula mengesyorkan produk ajaib ini kepada semua kawan-kawan dan 
pelanggan saya. Bukan kerana hendak mencari keuntungan, tetapi dengan satu 
slogan, kesihatan adalah kekayaan. Saya mahu semua pelanggan saya 
selalu sihat dan gembira.

Terima kasih kepada  Fraco Probiotik Kolagen Tumbuhan yang 
ajaib sekali. 
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Nama saya Puan Tan Bee Kuat, seorang penjaja. Sebagai penjaja saya        
terpaksa berkerja lebih masa. Oleh itu, saya mengalami masalah tidak 
cukup tidur. Saya selalu rasa keletihan dan kurang bertenaga. Saya sudah 
terlupa tentang penjagaan kesihatan dan kecantikan. Muka saya tidak     
menyeri dan berkedutan. Berat badan menurun daripada 55kg ke 47kg. 
Semua ahli keluarga saya mula bimbang menengok keadaan saya.

Setelah anak perempuan saya mendorong saya mengambil Fraco Probiotik 
Kolagen Tumbuhan dalam tempoh masa tiga bulan, saya mendapat hasil 
yang menggembirakan. Muka saya berseri, kedutan pun berkurangan dan 
kulit saya menjadi sihat dan cantik.  Saya penuh dengan tenaga pada setiap 
hari. Memang ajaib sekali. Kawan-kawan saya   mengatakan bahawa saya 
mesti sudah menjalani pembedahan pelastik (plastic surgery).

Kawan-kawan menanya apakah rahsia di sebaliknya, jawapan saya adalah 
“Dengan satu-satunya produk sahaja, iaitu Fraco Probiotik Kolagen      
Tumbuhan”, seluruh badan terawat dan bertambah sihat. Kesihatan 
adalah kekayaan dan ianya terletak di tangan anda sendiri.

Saya mengucapkan jutaan terima kasih kepada Fraco 
Probiotik Kolagen Tumbuhan yang paling ajaib 
sekali! 

我是陈美月，从事小贩生意。作为小贩，为了赚钱，工作时间长。晚间睡

眠不足，精神欠佳也操劳过度了。我忽略了健康与容貌，整个人显得很憔

悴，脸色极度暗淡无光泽，满脸皱纹！也因本来55公斤的我，也熬得剩下

47公斤。眼看每日逐渐消瘦家人也为我而担心。

在我的女儿介绍我饮用Fraco活性良菌植物胶原蛋白三个月后，真有意想

不到的效果！我的脸色改变了，红润有光泽，皱纹明显改善，肌肤也结实

起来，轮廓更显尖细，精神也饱满了。其神奇般的效果，真令人不可思议

。这引起我周遭朋友的注意，他们甚至怀疑我去整容才取得如此的效果。

现在每当顾客问起我如何变得活力动人，我就对他们说：一种产品Fraco

活性良菌植物胶原蛋白，全身受益。生命，健康与美丽是由自己掌握的。

我要感谢Fraco产品让我容光焕发，天天神采飞扬的，我好开心啊！

之前   
（BEFORE）

之后   
（AFTER）

之前   
（BEFORE）

女   44岁   小贩
Female Age 44  
Hawker

陈 美 月
Tan Bee Kuat

女   44岁   小贩
Female Age 44  
Hawker

陈 美 月
Tan Bee Kuat
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My name is Mdm Tan Bee Kuat, a hawker. I worked long hours and did not 
get enough sleep. I felt weak and got tired easily. I had overlooked my 
health and appearance. I had a pale looking face with wrinkles. My weight 
was reduced from 55kg to 47kg. My family members were worried about 
my condition.

My daughter introduced Fraco Probiotic Plant Collagen to me and after 
taking it for three months, I was surprised with the results! I have a vibrant 
appearance now. Wrinkles faded and my skin firmed up. I am full of energy. 
It’s amazing. My friends noticed the change in me and they were surprised. 
They thought I had undergone plastic surgery in order to have these     
amazing results.

Now when my customers ask me about the secret of how I have become so 
dynamic, energetic and attractive, I share this with them, “With only one 
single product - Fraco Probiotic Plant Collagen”, whole body gets                  
rejuvenated and improved. Your life, health and beauty lie in your own 
hands.

My endless thanks and appreciation to Fraco Probiotic Plant Collagen! 
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My name is Mdm Cheng Ah Poo, and I work as a hairdresser. Grandma 
Lim is my mother. She is 82 years old with more than 10 children. She is a 
diabetic, has asthma and edema. Last May, her blood pressure went too 
high that she became so weak and bedridden. I was so worried and could 
not concentrate in my work.

I was fortunate to meet a friend who introduced Fraco Probiotic Plant       
Collagen to me. I then let my mum consume one sachet in the morning and 
another at night. A few days later, I was surprised to see that her energy level 
improved a lot. Then I increased the dosage to 3 sachets a day. Amazing 
results! She then could move around with a walking stick.

Within a few months, she could move around freely without the help of a 
walking stick. She was also able to do gardening and household activities 
like sweeping the floor and washing clothes. Fraco Probiotic Plant Collagen 
seems to be her savior. It’s really amazing - one single product solved all my 
mum’s problems.

I have 100% confidence with Fraco Probiotic Plant Collagen and I shall    
continue to introduce it to all my relatives, friends and customers. A million 
thanks to the product founder and Fraco boss! 

我叫 美富是一名美发师，林水仙是我母亲，今年已八十二岁高龄了！身
为十多位孩子的伟大妈妈在去年五月份的时候，患有气喘，水肿，糖尿病
的她，高血压超标，导致全身无力，无法行动。一向来的我是个孝顺女，
让我好担心更无法全心全意的投入工作！

幸得我遇见贵人，在她的推荐下，我便开始让妈妈早晚服用各一包Fraco
活性良菌植物胶原蛋白。果然皇天不负有心人，最令人难以置信的是，几
天后，她的身体开始有气力了。精神也饱满了，随着我就马上加量让她一
天服用三包；奇迹出现了，这时我母亲已开始可以依靠拐杖行动了。太棒
了！

几个月后，她已可以自己行动，不再拿拐杖了！不但行动自如，还能够在
屋旁锄草，扫地、洗衣等家务。Fraco活性良菌植物胶原蛋白简直是妈妈
的救星。一种产品可以重新令妈妈站起来，展现她八十多岁旺盛的生命。

在这里我要特别感谢Fraco活性良菌植物胶原蛋白的研发人医生教授于与
大马老板。无论我生在何处我都信心100%把Fraco活性良菌植物胶原蛋白
分享给所有的亲戚朋友和顾客们。

Fraco活性良菌植物胶原蛋白万万岁！

之前   
（BEFORE）

女   82岁
Female Age 82 

林 水 仙
Grandma Lim

女   82岁
Female Age 82 

林 水 仙
Grandma Lim

之后   
（AFTER）

之前   
（BEFORE）
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Nama saya Pn Cheng Ah Poo, seorang pendandan rambut. Nenek Lim adalah ibu 
saya yang sudah berusia 82 tahun. Emak saya mempunyai anak lebih daripada 10 
orang. Dia menghidapi kencing manis, asthma dan edema. Pada bulan May tahun 
lepas, tekanan darahnya tiba-tiba menjadi terlalu tinggi sehingga dia menjadi lemah 
dan tidak boleh bergerak langsung. Saya amat khuatir dan tidak dapat menumpu 
perhatian terhadap kerja saya. 

Saya amat bertuah dapat bertemu dengan seorang kawan yang mengesyorkan 
produk Fraco Probiotik Kolagen Tumbuhan kepada saya. Emak saya mengambil satu 
paket pada waktu pagi dan satu lagi pada waktu malam. Beberapa hari kemudian, 
saya dapat melihat emak saya sudah mula berkuat semula. Dengan itu, saya        
tambahkan dosnya kepada tiga paket sehari. Kesan yang terkejut sekali! Emak 
sudah boleh bergerak dengan menggunakan tongkat.

Dalam masa beberapa bulan sahaja, emak saya sudah boleh berjalan seperti biasa, 
tidak perlu guna tongkat lagi. Kesihatannya sudah pulih dan dia boleh buat kerja 
rumah seperti menyapu, mencuci baju dan mencangkul rumput di tepi rumah.          
Kesemua manfaat ini adalah daripada satu-satunya produk iaitu Fraco Probiotik 
Kolagen  Tumbuhan!

Saya mempercayai Fraco Probiotik Kolagen Tumbuhan seratus   
peratus. Saya mengesyorkanya kepada semua adik beradik, 
kawan-kawan dan pelanggan-pelanggan saya. Ribuan 
terima kasih kepada Fraco Probiotik Kolagen           
Tumbuhan serta doktor professor yang menciptanya!
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My name is Mdm Woon Pit Foong (age 58), a housewife and already 
menopause. I had poor health conditions and always fell sick. I have tried 
many types of health food supplements but all in vain. I felt stressed. My 
family and friends advised me to see a doctor – I have seen quite a number 
of them but with no improvement at all.

When my friend told me that Fraco Probiotic Plant Collagen has won the 
Best Healthfood Golden Award of Japan, covered with RM1,000,000.00 
Product Insurance, and is the most helpful product for physiological impact; 
I bought one dozen.

True enough, in just a short period of time, I felt stronger and I regained my 
youthful skin. I do not fall sick easily anymore. Black spots, freckles and age 
spots do not appear on my face or elsewhere. I am more healthy and I feel 
as youthful as ever. This is truly a product which you could not find in          
decades.

Fraco Probiotic Plant Collagen has become my family’s best friend,             
everyday we got Fraco! Our sincere thanks to Fraco!

女   58岁   家庭主妇
Female Age 58 
Housewife

女   58岁   家庭主妇
Female Age 58 
Housewife

我是一名家庭主妇，今年五十八岁的我已停经，身体健康状况一向都不好
体弱多病。在尝试吃了多种保健品后，依然无法取得令人满意的效果。心
里很是苦恼！家人和朋友劝我去看医生，也看了无数位医生，都没任何的
功效！

直到听了好友向我解说有关荣获2009年度日本最佳营养金牌奖，还有一百
万产品保险的Fraco活性良菌植物胶原蛋白对人体生理有极大帮助，我毫
不犹豫就一口气买了一打12盒试一试。

果然不出我所料，效果真的假不了。在短期内，我感觉精神奕奕，肌肤结
实有光泽，还有美白功效。我不再是体弱多病的受害者。不怕黑斑，雀斑
，老人斑在我脸上或身体各部位出现。现在的我，有如改头换面，还有一
股充满不息的精神，比以往更强壮有中气。我真的感觉到岁月的倒流，三
世难相遇的好产品。

因此，我对Fraco活性良菌植物胶原蛋白信心十足，它不但成了我的良友
，还成为我一家大小的生活良伴，每天都在饮用它呢！
 
Fraco活性良菌植物胶原蛋白，我们全家人天天为你喝彩，谢谢你！

云 碧 凤
Woon Pit Foong

云 碧 凤
Woon Pit Foong
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Nama saya Puan Woon Pit Foong (umur 58), seorang suri rumahtangga dan 
sudah menopaus. Keadaan kesihatan saya merosot dan selalu terjatuh 
sakit. Saya pernah cuba berjenis-jenis produk penjagaan kesihatan tetapi 
tiada kesan langsung. Dengan nasihat kawan-kawan dan ahli keluarga 
saya pun pergi menjumpa doktor. Selepas beberapa orang doktor pun tidak 
ada perubahan yang positive.

Apabila kawan saya menceritakan bahawa Fraco Probiotik Kolagen                   
Tumbuhan adalah produk yang memenangi Pingat Emas di Jepun, insuran 
produk RM1,000,000.00 dan memang satu-satunya produk yang dapat 
membantu tahap phisiologikal badan kita, saya terus membeli satu dosen 
(12 kotak) tanpa was-was.

Memang benar sekali! Cuma dalam masa yang singkat, keadaan saya mula                
bertambah baik. Saya berasa lebih bertenaga dan kulit saya jadi anjal dan 
sihat. Masalah jeragat, tompok dan lain-lain dapat dielakkan. Saya                     
bertambah sihat dan muda seperti dulu. Satu produk yang tidak mungkin 
dapat ditemui pada zaman kini.

Fraco Probiotik Kolagen Tumbuhan kini menjadi teman hidup 
seisi keluarga saya. Kami semua mengambilnya setiap hari. 
Setiap hari kami mesti mengucapkan ribuan terima 
kasih kepada Fraco Probiotik Kolagen Tumbuhan  
yang kami cintai!
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I am Mdm Cheng Ming Choo, a happy mother to a few children. One day, my leg was bitten 
by mosquito. As mosquito bites are common, I did not pay any attention to it at all. Following 
that, I went out shopping for one whole day with my daughter. When I got home, I began to 
feel pain in my leg and it swelled the next day; became ‘elephant leg’! I could not move at all. 
I am so fat, 140kg, and my family could not put me in a car. Instead, they dialed ‘999’ for an 
ambulance to rush me to Tanjung Karang Hospital.

The doctor told me that it was due to viral infection and I needed to be hospitalized for five 
days. My condition worsened – I had severed infection and gangrene with pus. I needed to lie 
down and could not go to the bathroom by myself. My sister, who works as a hairdresser, was 
very concerned with my condition. She then asked me to take Fraco Probiotic Plant Collagen, 
one sachet each in the morning and one at night. In just two months, my condition improved. 
I could slowly move my bottom without any help.

I increased the dosage to three sachets per day. No more infection, pus or gangrene; wound 
recovered positively. I felt stronger, vibrant with better look. I then continued to take four sachets 
in a day. More amazing results - with the help of walking stick, I could take a shower, go to the 
toilet and move around without help. I believe there is no better product than Fraco Probiotic 
Plant Collagen.

Now I am fully recovered. I can move around freely and even go shopping all by myself. I must 
share my amazing story to the whole world. Thousand million thanks to Fraco Probiotic Plant 
Collagen!

女   56岁   家庭主妇
Female Age 56 
Housewife

女   56岁   家庭主妇
Female Age 56 
Housewife

 明 珠
Cheng Ming Choo

 明 珠
Cheng Ming Choo 之后   

（AFTER）

  之前   
（BEFORE）

我是一名幸福的家庭主妇 明珠，几位孩子的妈妈。妹妹是一名美发师，
。某天，我的脚给蚊子叮，以为是小事。随后又跟女儿去逛了一天的街，
回来就开始觉得脚痛了。第二天后，整条腿水肿起来（大象脚），无法行
动。由于本人体重140公斤又肥胖，无法进入私人骄车，唯有赶紧拨999呼
唤救护车来马上送去Tanjong Karang 医院。

医生说是细菌感染，吃药和打针需住五天的医院；可是脚还是严重发炎，
腐烂，流脓，终日躺在懒椅上连上厕所都成问题。这时，我的妹妹不忍心
看到我受尽百般痛苦与折磨，毫不犹疑就把绝世产品Fraco活性良菌植物
胶原蛋白开始给我饮用，早晚一包。两个月后，开始恢复好转，本来无法
移动的我，已可以自己慢慢挪动臀部了。

我在三个月后再加量到一天吃三包早午晚，腐烂的地方开始平复长新肉和
不再流脓了，精神开始好转也有力气了，脸色佳和肌肤紧实。跟着一天吃
四包，奇迹出现我开始可以拿拐杖行动了，冲凉和上厕所等。拥有生命价
值之称的Fraco活性良菌植物胶原蛋的力量天下无双。

现在我已完完全全康复，不但可以自己自由行动，还可以自己出去逛街咯
。是时候轮到我把此美妙的产品公告天下呢！

好感激神奇的Fraco活性良菌植物胶原蛋白，感谢它让我重新找回健康的
自己和灿烂的笑容。谢谢你Fraco！
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Nama saya Pn Cheng Ming Choo, ibu kepada beberapa orang anak. Pada suatu hari, kaki 
saya digigit oleh nyamuk; ini memang perkara biasa dan saya pun tidak pedulikan langsung. 
Saya pun mengikut anak perempuan saya pergi membeli-belah selama sehari. Sejurus tiba di 
rumah, kaki saya terasa sakit. Pada esoknya, kaki saya menjadi bengkak serupa kaki gajah 
(edema) dan tidak boleh bergerak lagi. Keluarga saya tidak dapat memasukkan saya ke dalam 
kereta sebab saya terlalu gemuk, 140kg berat! Mereka terpaksa meminta bantuan ambulan 
menghantar saya ke Hospital Tanjung Karang.      

Doktor memberitahu saya keadaan saya adalah akibat jangkitan bakteria, mesti masuk           
hospital selama lima hari. Tetapi keadaan saya menjadi lebih teruk. Ia bernanah dan gangrene. 
Saya terpaksa berbaring sepanjang masa dan tidak dapat bergerak ke mana-mana. Adik 
perempuan saya, seorang pendandan rambut, tidak sanggup lagi melihat saya menderita. Dia 
terus bagi saya mengambil Fraco Probiotik Kolagen Tumbuhan. Satu paket pada waktu pagi 
dan satu paket lagi pada waktu malam. Lepas dua bulan, keadaan saya mula pulih, saya dapat 
menganjak punggung saya tanpa sebarang bantuan.

Saya tambah lagi satu paket iaitu mengambil tiga paket sehari. Keadaan luka dan parut          
jangkitan sudah pulih, tiada nanah lagi. Saya berasa lebih cergas, kuat dan muka yang berseri 
semula. Seterusnya, saya mengambil empat paket sehari. Kesannya memang ajaib sekali! 
Saya boleh bergerak dengan mengunakan tongkat, saya mampu berjalan ke bilik mandi 
dan pergi ke tandas. Saya percaya tiada apa lagi produk yang lain melainkan Fraco       
Probiotik Kolagen Tumbuhan yang istimewa ini.

Saya sudah sembuh sekarang. Saya boleh berjalan seperti biasa dan 
pergi membeli-belah seperti dulu. Saya mesti mengesyorkan produk 
ini kepada semua orang. Jutaan terima kasih kepada produk 
Fraco Probiotik Kolagen Tumbuhan ajaib!
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My name is Mr Soong Sim Fook, age 54, selling bean curds and water 
filters.  As a hawker, my life is tough. As age was catching up, I was facing 
health problems. It was a serious blow indeed. All these while I have been 
suffering from joint pain and back pain. I had no other alternative but to 
depend on frequent  injections. However, this did not solve my problems at 
all. I was very frustrated. Coupled with financial difficulties, I lived in pain 
and sadness. I began to see white hairs grow.

I was fortunate to have met a friend who introduced Fraco Probiotic Plant 
Collagen to me. I bought one dozen (12 boxes) and after taking it for a short 
while, I experienced its amazing results. Joint pain, back pain and injections 
are things of the past. Now I am full of energy and I work with lots of drive. 
My customers say I have more smiles now.

Fraco Probiotic Plant Collagen, you are No.1, I need you every day!

Nama saya En. Soong Sim Fook, umur 54, penjaja ‘taufu-fa’ dan alat penapis air. 
Kehidupan seorang penjaja amat mencabar. Apabila umur meningkat, saya       
menghadapi pelbagai masalah kesihatan. Ini memang satu tamparan hebat bagi 
diri saya. Saya mengalami sakit sendi dan belakang. Saya tiada jalan lain melainkan 
selalu kena mendapatkan suntikan. Tetapi ia tidak dapat menyelesaikan masalah 
saya. Saya amat terganggu. Tambahan pula dengan masalah kewangan, saya 
hidup dalam kesengsaraan. Saya nampak rambut saya sudah mula beruban          
sekarang. 

Saya bernasib baik dapat bertemu dengan seorang kawan yang telah                            
mengesyorkan produk Fraco Probiotik Kolagen Tumbuhan kepada saya. Saya terus 
membeli satu dosen (12 kotak) dan selepas mengambilnya dalam masa yang singkat 
sahaja, saya sudah dapat menikmati kesannya yang ajaib. Sakit sendi dan belakang 
sudah hilang. Sekarang saya amat bertenaga dan berniaga dengan cergas sekali. 
Pelanggan-pelanggan saya mengatakan bahawa senyuman saya telah lebih          
berbanding dahulu.

Tiap-tiap hari saya perlu Fraco Probiotik Kolagen Tumbuhan, 
kamu adalah Produk No.1!  

男   54岁   小贩
Male    Age 54 
Hawker

男   54岁   小贩
Male    Age 54 
Hawker

我是一名卖豆腐花和水机的小贩。每天为三餐奔波劳碌。近年来身体的健

康随着年龄的增长而亮起红灯，这对一向注重健康的我而言，是严重打击

。一直以来都有关节肿痛，腰酸背痛的问题。在没选择下，唯有长期去打

关节油，但始终也没有什么效果，很是痛苦。基于经济能力又有限，我受

尽病魔折腾，痛楚万分，就这样，在百般痛苦的侵袭下，我那一向来乌黑

的头发慢慢长出白音丝。

幸得一次遇见贵人，在他的推荐下，我就买了一打Fraco活性良菌植物胶

原蛋白，没想到开始饮用没多久，我就发现它的独特效果，我终于成功摆

脱多年来的痛苦，我不再去打关节油也没腰酸背痛的问题。心里有无限欢

喜！现在做起生意来不但有冲劲，顾客都说我笑容灿烂多了！

Fraco活性良菌植物胶原蛋白，你是Number 1，我天天需要你哦！

宋 剑 福
Soong Sim Fook

宋 剑 福
Soong Sim Fook
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I have been in the ‘bakuteh’ business for 37 years, since 1974. Every day is a busy day 
for me. I have four children and I take my family and business very seriously. Going 
through years of tough and busy life, with age catching up, I was faced with health        
problems recently. I experienced skeletal ache, joint pain, weak limbs, pale outlook and 
felt lethargic.

In addition to the above, the worst thing I faced was something all women are shy to 
share–unscheduled menstruation; three to four times in the same month. I became a clinic 
regular. It was under control only after medication. It made me extremely tired and I really 
could not take it anymore.

When my friend came to know about my problems, she immediately introduced Fraco    
Probiotic Plant Collagen to me. She explained that this plant collagen product is very        
effective in anti-aging and rejuvenating our internal organs - even the results of             
consuming expensive bird’s nest which cost RM3,000.00 to RM6,000.00 cannot compare 
to that of only two boxes of Fraco Probiotic Plant Collagen. I immediately bought one 
dozen (12 boxes) from her. Whether I could make money out of it or otherwise was not 
important. To me, health is more important than wealth.

After consuming six boxes, I am astonished with the results. My menstruation is back to 
normal. This makes me very happy. The answer is no more medication. On top of this, all 
the pains are gone too. My customers are surprised to see a new me and they say I am 
more pretty now. I feel very pleased.

Thanks to the savior of all females -  Fraco Probiotic Plant Collagen!

身为一名良记肉骨茶老板娘的我自从1974年至今37年，每天为了生意奔波
忙碌。4个孩子的妈妈，事业与家庭并重。近年来的健康随着年龄的增长
而亮起红灯。由于生意忙碌，以致骨骼酸痛，关节疼痛，双脚无力，脸色
暗淡无光泽，无精打采。

除此之外，我有的困扰是一般女性难以启齿的妇女问题，长期经期不准；
每月一来就3，4次。就这样我变成医生们的常客，有吃药就停，没吃药就
无法控制。弄到疲累不堪，腰酸背痛，实在无法忍受！

这问题被朋友发现后，她马上介绍我饮用Fraco活性良菌植物胶原蛋白，
可助於改善人体老化及五脏六腑等问题，就是服用3000-6000令吉的燕窝
，其效果也不及两盒Fraco活性良菌植物胶原蛋白来的快，而我也一口气
向她买了一打，也就是12盒，主要是能改善我多年来的健康问题，赚不赚
钱其次，因健康是至高无上的财富。

开始饮用了6盒后，马上就看到效果了，我非常满意，我的月经正常了，
太棒了！我不再服用药物了。腰酸背痛也随之消失了，连顾客也赞我比以
前漂亮多了，让我高兴万分！

非常感激Fraco活性良菌植物胶原蛋白，你真是妇女们妇科救星！Fraco
活性良菌植物胶原蛋白修复曾被破坏的皮肤。Fraco活性良菌植物胶原蛋
白也击退了皮肤黑色素。我非常满意。

陈 月 兰
Chen Yuot Lan

陈 月 兰
Chen Yuot Lan

女  48岁   良记肉骨茶老板娘
Female Age 48
Hawker 

女  48岁   良记肉骨茶老板娘
Female Age 48
Hawker 
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Saya pemilik kedai ‘bakuteh’ selama 37 tahun sejak 1974. Hari-hari memang sibuk. Saya mempunyai 
empat orang anak dan saya mengambil berat terhadap keluarga dan perniagaan saya. Setelah 
melalui kehidupan yang sibuk bertahun-tahun serta umur semakin meningkat, saya menghadapi 
dengan masalah kesihatan pula. Saya mengalami kesakitan tulang-tulang dan sendi, kaki menjadi 
lemah, muka kepucatan dan badan cepat letih lesu.

Selain daripada yang di atas, saya mempunyai satu lagi masalah yang selalu malu hendak diberitahu 
oleh kaum wanita, iaitu haid yang tidak tentu masa; Tiga hingga empat kali dalam bulan yang sama. 
Saya pun jadi pengunjung klinik kerana kerap kali pergi jumpa doktor. Ianya Cuma dapat dikawal 
dalam keadaan selepas makan ubat. Keadaan ini menyebabkan saya rasa lemah dan amat 
merunsingkan. Saya memang tidak boleh bertahan lagi.
 
Apabila kawan saya dapat mengetahui keadaan saya ini, dia pun terus memperkenalkan Fraco 
Probiotik Kolagen Tumbuhan kepada saya. Dia menekankan kebaikan produk ini dan syorkan yang 
kolagen tumbuhan amat berkesan menentang ketuaan. Ia adalah bantuan utama untuk meremajakan 
organ-organ badan kita. Kesan yang didapati daripada pengambilan sarang-burung yang bernilai 
RM3,000.00 hingga RM6,000.00 pun tidak boleh setanding dengan cuma dua kotak produk Fraco 
Probiotik Kolagen Tumbuhan. Saya terus membeli satu dosen (12 kotak) daripadanya. Adakah produk 
ini dapat mendatangkan keuntungan tidak penting langsung. Yang mustahak adalah kesihatan lebih 
bernilai berbanding dengan kekayaan.

Selepas mengambil enam kotak, saya terperanjat dengan kesannya yang ajaib.        
Masalah haid dah hilang, dah pulih seperti biasa. Ini memang menggembirakan; 
sebab tidak payah makan ubat lagi. Tambahan pula, sakit-sakit sendi dan 
tulang pun hilang begitu sahaja. Saya berasa sangat besar hati sekali.

Terima kasih kepada ‘penyelamat kaum wanita’ ! Fraco Probiotik   
Kolagen Tumbuhan.
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My name is Ms Joanne Loh, selling fruits for the last 13 years. I am very busy with my work and always 
work long hours. Overworking made me weak, had headache and body pain. I needed to visit       
doctors for medication very frequently. I have been taking pain killers for six to seven years and even 
went for CT Scan. But results showed nothing. Looked like even doctors could not help me anymore. 
I felt disturbed and could not concentrate in my business. 

Fortunately, my friend introduced Fraco Probiotic Plant Collagen to me. I bought one dozen (12 
boxes). I was doubtful at first, but still I began to take it. After one month, my headache, back and leg 
pain were all reduced. I did not need to take pain killers anymore.

Following this, I continued to take both Fraco Probiotic Plant Collagen and Fraco Blend Fruit &        
Vegetable Powder for internal body cleansing. Fraco Blend Fruit & Vegetable Powder is effective in 
removing food debris, pesticide, preservative, nicotine etc from our colons. It helps to effectively lower 
lipids, stimulating liver to turn cholesterol into bile. Removing fats and regulates body weight plus 
enhancing blood circulation to the skin. The skin is supplied with enough nutrients thus becomes 
youthful. All my customers said that I became more attractive and look younger with rosy outlook. 

I pledge that I would introduce both Fraco Probiotic Plant Collagen and Fraco Blend Fruit & Vegetable 
Powder to everyone including to all my customers.

Fraco Probiotic Plant Collagen and Fraco Blend Fruit & Vegetable Powder has helped me and my 
family to live a new, healthy and happy life. Thanks to our Fraco Founder and Bosses. Cheers to 
Fraco!

我从事水果生意将近13年，每天为了家庭与生意劳心劳力。由于长期疲劳过度，
终日头痛、脚痛甚至全身病痛。医生和药物成了我生活的良伴，每天都吃头痛和
止痛药近长达6-7年之久，连照CT SCAN都找不出病因。群医都不能找出我的病因
，使我无法全心投入生意，真是痛楚万分。

幸好，在朋友推荐下我就买了一打Fraco活性良菌植物胶原蛋白，起初我抱着试
一试的心理便开始服用他。当我服用一个月后，我慢慢的感觉到头痛问题开始减
轻，腰骨和脚痛也开始好转。我不再吃头痛和止痛药。

接着我就一边服用Fraco活性良菌植物胶原蛋白和Fraco活性良菌植物果纤来达到
体内环保。Fraco活性良菌植物果纤的功效能把肠内多余的食物残渣，农药，防
腐剂，尼古丁等有害物质一一清除。除此之外，Fraco活性良菌植物果纤能降低
血脂和刺激肝脏把胆固醇转变成胆汁。Fraco活性良菌植物果纤可清除多余的脂
肪，控制体重使皮肤得到充分的血液供应及营养，保持良好的弹性。每个顾客们
都称赞我比以前年轻亮丽，美丽动人。现在不但全身无痛，脸色还红润有光泽！
看起来比实际年龄年轻多了！

从现在起，我发誓必定把Fraco活性良菌植物胶原蛋白和Fraco活性良菌植物果纤
通告天下，每当遇到顾客与朋友我必定一一分享。
在此，我和我的家人要感谢Fraco活性良菌植物胶原蛋白和Fraco活性良菌植物果
纤的研发人医生教授与老板们，再此向你们致敬与送上无限感激。

Fraco活性良菌植物胶原蛋白和Fraco活性良菌植物果纤带领我和家人进入人生新
的里程碑。毕生感谢！

Joanne LohJoanne Loh

之前   
（BEFORE）

之后   
（AFTER）

女   52岁   水果生意老板粮
Female Age 52 
女   52岁   水果生意老板粮
Female Age 52 
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Nama saya Cik Joanne Loh, peniaga buah-buahan selama 13 tahun. Saya kuat kerja dan kerja lebih masa 
menjadi perkara biasa. Ini mengakibatkan saya jadi lemah, selalu sakit kepala dan seluruh anggota 
badan. Selalu jumpa doktor dan makan ubat tahan sakit selama enam hingga tujuh tahun.Saya pernah 
buat “CT Scan” tetapi tiada apa yang dapat dikesan. Para doktor pun tidak dapat membantu saya. Ia 
memang menjadi satu gangguan hingga saya tidak dapat tumpukan perhatian pada kerja saya. Saya 
sangat susah hati.

Saya bernasib baik dapat Fraco Probiotik Kolagen Tumbuhan diperkenalkan oleh seorang kawan saya. 
Saya membeli satu dosen (12 kotak). Saya kurang yakin pada mulanya; tetapi saya terus mencuba. Lepas 
satu bulan, sakit kepala, belakang dan kaki mula hilang. Saya tidak perlu makan ubat tahan sakit lagi.

Seterusnya, saya mengambil kedua-dua Fraco Probiotik Kolagen Tumbuhan dan Fraco Serbuk Campuran 
Buah-buahan & Sayur-sayuran.  Fraco Serbuk Campuran Buah-buahan & Sayur-sayuran mujarab dalam 
pembersihan dalaman badan. Ia sangat berkesan mengeluarkan sisa makanan, racun perosak,             
pengawet, nikotin dan lain-lain dari usus besar (kolon) kita. Ia juga berkesan merendahkan lipid dan 
merangsang hati menukar kolesterol menjadi hempedu. Pembuangan lemak dan mengurus berat badan 
serta pengaliran darah ke kulit kita. Apabila kulit kita dapat zat yang mencukupi, ia menjadi anjal dan 
remaja semula. Semua pelanggan saya puji saya bahawa saya menjadi lebih muda, cantik dan           
berkeremajaan pula.

Saya berjanji saya akan terus mengeyorkan kedua-dua produk iaitu Fraco Probiotik Kolagen          
Tumbuhan dan Fraco Serbuk Campuran Buah-buahan & Sayur-sayuran kepada semua orang 
termasuk pelanggan-pelanggan saya. 

Fraco  Probiotik Kolagen Tumbuhan dan Fraco Serbuk Campuran Buah-buahan & 
Sayur-sayuran telah membantu saya dan keluarga saya dapat kehidupan 
yang baru, sihat dan gembira. Saya mengucapkan ribuan terima kasih 
kepada pencipta produk dan tuan pengurus. Terima kasih, Fraco!
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I am a 60 year old mother to a few children and I am a hawker. Due to my busy       
schedule, I overlooked my health. As age was catching up, I faced many health problems.

One day, my kids and husband encouraged me to go for a medical check-up. Results 
showed that I had ovarian tumor. Oh God! I felt really helpless! I could not believe it so I 
went for a second opinion. The results confirmed that it was ovarian tumor. When my 
friend came to know about it, Fraco Probiotic Plant Collagen was introduced to me. I    
continuously took it for a year. Then I went for a medical check-up again. It surprised me 
that the tumor disappeared. I was so happy but in order to ensure that it’s true, I went to 
seek a second opinion again. Both results confirmed that there was no more tumor.

My family and I are very pleased and could not find words to express our feelings. It is 
Fraco Probiotic Plant Collagen which helped me in regaining my health, and I look       
youthful too. My customers say that I look attractive and pretty now.

I always share this amazing product with my customers. In view of my great experience, 
they are convinced and bought six boxes of Fraco Probiotic Plant Collagen to begin as 
one health course. 

When they come back to me for more purchase, they share with me the great experiences 
they enjoyed. Some even told me that they experienced positive uterine contraction. Fraco 
Probiotic Plant Collagen is really ‘The Women’s Treasure’!
 

女   56岁   小贩
Female Age 56 
Hawker

女   56岁   小贩
Female Age 56 
Hawker

翁 玉 梅
Ong Geok Mooi

我是一名小贩与孩子们的妈妈，每天为了生活奔波劳碌，也疏忽了宝贵的
健康。近年来的健康随着年龄的增长而亮起红灯。

某天，在先生和孩子们的鼓励下我去做身体检查，结果医生的化验报告说
我的卵巢生了水瘤。天啊！简直把我吓到不知所措。我简直不相信这个事
实，我再去别间医院检查身体。结果报告还是一样卵巢生了水瘤。这时我
不得不接受事实。问题被朋友发现后，马上推荐我饮用Fraco活性良菌植
物胶原蛋白。就这样饮用大约一年后，我再去做身体检查，这时报告出来
水瘤不见了。我很惊讶而且太高兴了！我带着怀疑的心态又去别间医院检
查身体，报告出来也是水瘤不见了。

这时我和家人高兴到话也说不出来，简直难以形容当时的心情。Fraco活
性良菌植物胶原蛋白再次能让我挺“胸”做人，连顾客也赞我比以前漂亮
多了，让我高兴万分！

自从那时开始，我就与顾客分享Fraco活性良菌植物胶原蛋白的好处，而
他们也得知我是过来人，就姑且一试，一次过向我买了一个疗程，也就是
6盒的Fraco活性良菌植物胶原蛋白。

不久后，他们在回来补货，并滔滔不绝地述说此产品如何改善他们的问题
，就连子宫也明显收缩，果然是女人之宝！

翁 玉 梅
Ong Geok Mooi

1919

Saya sudah berusia 60 tahun dan mempunyai beberapa orang anak. Saya bekerja sebagai 
seorang penjaja. Kesibukan dalam perniagaan sehingga mengabaikan penjagaan kesihatan 
diri. Saya pun menghadapi masalah kesihatan.

Pada suatu hari, anak dan suami saya mendorong saya supaya pergi membuat pemeriksaan 
perubatan. Khabar buruk! Keputusan pemeriksaan menunjukkan yang saya terdapat tumor 
ovary. Ya tuhan! Saya tidak dapat menerimanya. Kemudian saya pergi buat pemeriksaan yang 
kali kedua. Apa boleh saya buat sekarang, keputusan yang sama juga. Apabila kawan saya 
mendapat tahu keadaan saya, dia terus syorkan Fraco Probiotik Kolagen Tumbuhan kepada 
saya. Saya mengambilnya secara berterusan selama setahun. Kemudian saya pergi menjalani 
pemeriksaan badan lagi. Kali ini memang memeranjatkan saya, sebab tumor dah hilang 
dengan begitu sahaja. Dengan pengesahan dari pemeriksaan kedua, ia memang benar. Tumor 
ovari sudah tiada lagi.

Saya dan keluarga saya sangat gembira sekali. Fraco Probiotik Kolagen Tumbuhan memang 
ajaib, ia telah membantu saya sihat semula. Tambahan pula, saya menjadi lebih menyeri,      
bersemangat macam remaja pula. Pelanggan-pelanggan memuji saya sudah menjadi lebih 
menarik dan cantik.

Saya sentiasa memperkenalkan Fraco Probiotik Kolagen Tumbuhan kepada pelanggan-
pelanggan saya. Dengan testimoni saya yang positif, mereka pun berani mencuba. 
Mereka biasa membeli enam kotak sebagai satu process pemulihan kesihatan.

Apabila mereka dapat pengulangan pembelian selanjutnya, banyak pula 
testimoni yang merangsangkan. Kesuannya mengatakan betapa 
ajaibnya dan ada juga yang gembira bahawa mereka mengalami 
kontraksi rahim yang positif. Fraco Probiotik Kolagen         
Tumbuhan memang bertuah bagi Kaum Wanita!
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My name is Mdm Lee Sze Chan and I am a housewife. I had black eyebags 
(dark pouches) and pale outlook problems. I needed to depend on make-up 
before going out every day. If there was a way to solve this problem, I was 
willing to pay for it.

My friend recommended Fraco Probiotic Plant Collagen to me and I bought 
3 boxes from her. Three boxes is one dose healthcare process. After taking 
Fraco Probiotic Plant Collagen for a short time, dark pouches began to fade 
away and I looked more vibrant. Now, all my problems are solved and I feel 
very healthy and energetic.

Fraco Probiotic Plant Collagen enhances hormone growth and improves the 
functions of all body organs. It is also a great product in solving                                                 
Osteoporosis problems. It is indeed a one-for-all amazing product.

I am very happy with Fraco Probiotic Plant Collagen and a million thanks to 
Fraco.

女   29岁   家庭主妇
Female Age 29 
Housewife

李 思 嫦
Lee Sze Chan

女   29岁   家庭主妇
Female Age 29 
Housewife

李 思 嫦
Lee Sze Chan

之前   
（BEFORE）

之后  
（AFTER）

我的名字是李思嫦，一名家庭主妇。一直以来都面对脸色无光彩，严重黑

眼圈的问题。每天出门前想尽办法把我的黑眼圈掩饰。因此，我始终是告

诉自己，只要能治好黑眼圈的问题，花再多的钱也是值得的。

而这问题被朋友发现后，在她的推荐下，我就买了3盒一个疗程的Fraco

活性良菌植物胶原蛋白以后，没想到开始服用没多久，黑眼圈慢慢跟着淡

化，脸色也慢慢恢复了光彩。现在已完全改善，黑眼圈不见了，脸色变得

红润亮丽。整体健康进入最佳状态容光焕发！

Fraco活性良菌植物胶原蛋白能有效刺激荷尔蒙再生和加强五脏六腑的运

作功能，对骨骼疏松症也能产生很好的疗效，可谓是一种产品，全身

受益。

我好开心，非常感谢Fraco 活性良菌植物胶原蛋白。
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Nama saya Puan Lee Sze Chan, seorang suri rumahtangga. Saya             
mengalami masalah kantong hitam mata, keletihan badan dan bermuka 
pucat. Saya bergantung pada apa cara jua seperti solekan untuk menutup 
kantong mata setiap kali sebelum keluar dari rumah. Saya sanggup          
belanja duit jika dapat satu cara yang boleh menyelesaikan masalah ini.

Kawan saya mengesyorkan Fraco Probiotik Kolagen Tumbuhan dan saya 
pun membeli tiga kotak daripadanya. Tiga kotak adalah satu dos          
pemulihan. Setelah pengambilan dalam masa yang singkat sahaja,       
kantong hitam mata mula hilang dan muka saya menjadi cerah dan       
berseri. Kini, masalah saya sudah tiada lagi. Saya semakin cergas dan 
wajah saya gebu semula.

Fungsi Fraco Probiotik Kolagen Tumbuhan merangkumi pertumbuhan 
hormon dan meningkatkan fungsi organ-organ badan kita. Ia juga 
memang berkesan bagi masalah “Osteoporosis”. Ianya hebat dan 
boleh dikatakan cuma mengambil satu produk untuk kebaikan 
keseluruhan badan kita.

Saya ucapkan terima kasih kepada Fraco Probiotik 
Kolagen Tumbuhan.




